
Mislukt - 2013 

Fietspad Hoogkamerstraat 

Het verheugt ons dat Temse eindelijk gekozen heeft voor asfalt om fietspaden aan te leggen of te 
vernieuwen. We hopen dat ook in de toekomst voor asfalt zal gekozen worden. Daarbij hopen we dat in 
het vervolg de laag asfalt op een degelijke wijze aangebracht wordt, zodat een vlak fietspad bekomen 
wordt dat aangenaam om te berijden is, en niet zoals het in de Hoogkamerstraat gebeurd is. 

Eigenlijk zou dit een “lauwerkrans” moeten geweest zijn, want dit roodbruin asfalten fietspad is er 
gekomen op initiatief van de gemeente. Maar door de hobbeligheid van het fietspad en de vele bulten en 
putten kunnen we niet anders dan dit als een jammerlijke mislukking te beschouwen. 
 

  
 
Gelukkig zijn achteraf, na de openstelling en op ons aandringen, de wettelijk vereiste 
fietspadmarkeringen aangebracht op de kruispunten. 
 

   
 

  
 
Eventueel kun je op internet dit filmpje bekijken: http://www.youtube.com/watch?v=BbD46JRHpdA 


